
PROTOKÓŁ NR  40/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 14 czerwca 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, zakończyło o godz. 17:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca - Przewodnicząca komisji,

2. Zofia Ujma

3. Anna Klepacz

4. Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona, Krystyna Konieczna

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Sławomir Jakóbowski

2. Bartłomiej Nawrocki

3. Ewa Pędziwiatr

4. Andrzej Machnica

5. Agnieszka Kryszkowska

6. Ewelina Młotkowska

7. Bożena Wiśniewska

8. Paweł Pituch

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie i zatwierdzenie porządku obrad.

3. Rozpatrzenie wniosku o zmianie planu zagospodarowania przestrzennego.

4. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji na remont elewacji.

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1.  Posiedzenie komisji otworzył i przywitał przybyłych Przewodniczący P. Krzysztof Gorczyca.

Ad 2. Po zapoznaniu się z porządkiem, Radni  - Członkowie Komisji zatwierdzili porządek obrad.

Ad  3. W  związku  z  pismem  mieszkańców  o  zmianę  planu  przestrzennego  zagospodarowania

nieruchomości w dzielnicy Wojków, kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej wyjaśniła, że w pierwszej

kolejności mieszkańcy  winni zabiegać o zmianę przebiegu linii energetycznej, która uniemożliwia zmianę

przeznaczenia tej działki. Odpowiedź na pismo przygotuje Rada Miejska po uzyskaniu danych z Referatu

Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji.

Ad 4.  Zgodnie z uchwałą R.M. z 11 marca 2010 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji

celowych na prace konserwatorskie lub roboty budowlane przy obiektach wpisanych do rejestru zabytków,

Radni wysłuchali Pana Nawrockiego, który przedstawił im cztery złożone wnioski o takie dofinansowanie.



Wnioski złożyły Wspólnoty: Jeleniogórska 10, Jeleniogórska 32, 1 Maja 17  i 1 Maja 21. Wniosek Wspólnoty

Jeleniogórska 10 nie spełniła warunków formalnych, został więc odłożony. Zaakceptowano dopłatę dla trzech

Wspólnot.

Ad 5. W sprawach różnych Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem zarządcy cmentarzy, w

którym  wnioskuje  on  o  przedłużenie  umowy  o  zarządzanie  cmentarzami,  wygasa  ona  27.06.2017  r.

Dyskutowano  przy  współudziale  Pani  Burmistrz  o  przejęciu  zarządzania  cmentarzami  przez  S-kę  EKO

Kowary. Ostatecznej decyzji nie podjęto. 

Radni zwracali uwagę na nieefektywne koszenie trawy porastającej tereny w mieście. 

Ponadto wniosek aby pierwsze wiosenne koszenie było bardziej intensywne, należy przeznaczyć na nie więcej

środków finansowych. Pozwoli  to na generalne uprzątnięcie pierwszej trawy,  następnie cyklicznie według

harmonogramu utrzymywać porządek. Radny Pan Paweł Pituch, zwrócił uwagę i pytał o formę robót przy

chodniku i  terenie  pod miejsca parkingowe przy  ul.  Leśnej  3,  robione przez  prywatnego przedsiębiorcę.

Zgoda na tego typu roboty została wydana przez U. M. co jest niezbyt zgodne z  obowiązującymi przepisami.

Duże zastrzeżenie mieli Radni do kosztów finansowych przeznaczonych na wyłożenie kostki terenu przy ul.

Jagiellończyka  (obok  „Biedronki”),  Na  placu  tym  ma  być  centrum  spotkań  integracji  i  odpoczynku

współtworzone przy udziale Stowarzyszenia Euro-jedynka Kowary.

Ad 6. Na tym posiedzenie zakończono

Wnioski Komisji:

1. Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała pozytywnie (3 za, 1 wstrzym.) projekty uchwał w sprawie

przyznania  dotacji  wspólnotom  mieszkaniowym  na  dofinansowanie  prac  przy  obiekcie  zabytkowym  w

kwotach jak niżej:

wspólnota 1 Maja 17 - 10 tyś zł, 

wspólnota 1 Maja 21 -8 124.29 zł, 

wspólnota Jeleniogórska 32 -10 tyś zł.

Wnioskujemy o zabezpieczenie środków na dofinansowanie  Jeleniogórskiej 10

2.  K.  G.  K.  wnioskuje  do  Pani  Burmistrz  aby  odpowiedzialny  Referat  w  U.  M.  udzielił  odpowiedzi

mieszkańcom ubiegającym się o zmianę planu przestrzennego ich działki w dzielnicy Wojków.

Protokołowała:                                                                                                 Przewodnicząca Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                           Krzysztof Gorczyca


